

Encouragement Consultant for Couples Certification

婚姻鼓励咨询师认证体系

(Update January 15, 2021)



Certified Encouragement Consultant for Couples (CECC) 婚姻鼓励咨询师



Requirement 申请条件：

1. Successfully complete an 18-hour certified ECCTraining (ECCT).
参加过18小时婚姻鼓励咨询师认证培训(ECCT)
2. Read and Practice Together and Liking it 完整阅读《在一起，相爱》，并完成里面的练习
3. Practice Encouraging Yourself and Your Partner 不断地练习鼓励自己和你的伴侣
4. Practice Encouraging Others 不断地练习鼓励他人

Qualified for 授权资格：

1. To lead small classes or workshop 开展针对小组的婚姻鼓励咨询或工作坊
2. To deliver one-on-one encouragement consulting for couples 进行一对一婚姻鼓励咨询
3. Use activities in PD class, EC class 把婚姻鼓励咨询师的活动应用于正面管教、鼓励咨询课程

Certified Encouragement Consultant
for Couples Master Candidate 婚姻鼓励导师候选



Requirement:

申请条件

1. Be an ECC for a minimum period of 1 year. (For those who are already registered as ECCMTC by March 1st, 2021 it will remain the previous 6 months), or be an ECC and

EC Master Trainer at the same time; 成为婚姻鼓励咨询师满一年, 或成为婚姻鼓励咨询师的鼓励咨询导师。

2. Facilitate 3 or more small groups (4 or more participants) for a minimum of eight (8) weekly sessions. The workshop content must be based exclusively on the ECC program; 带领过至少三期婚姻鼓励成长小组 (每个小组至少4人) , 每期小组课程不少于8周, 小组的课程内容必须基于婚姻鼓励的流程。

4. Hold eight or more one-on-one sessions with three different individuals.

至少为3名不同的来访者进行不少于共计8次的一对一婚姻鼓励咨询。

5. Submit summary of work to apply for ECC Master Candidate 提交工作总结申请婚姻鼓励导师候选。

Qualified for:

授权资格

1. Co-facilitate an 18-hour ECC training alongside an Encouragement Consultant for couples Master Trainer (ECCMT). 可以与婚姻鼓励咨询导师联合带领18小时的婚姻鼓励咨询师认证课程。

2. Continue offering individual sessions and small ECC group (non-certification) sessions. 继续开展婚姻鼓励个案咨询和小组。

Encouragement Consultant for

Couples Master Trainer (ECCMT) 婚姻鼓励导师

Requirement:

申请条件

1. Be an Certified Encouragement Consultant for couples Master Candidate (ECCMC) for a minimum period of one (1) year. 成为婚姻鼓励咨询导师候选满一年。

2. Be an Certified Encouragement Consultant Master Trainer and facilitate at least one EC Certification Training independently. 成为鼓励咨询导师并至少独立带领过一期鼓励咨询师认证课程。

3. Co-facilitate one 18-hour ECC training alongside an Encouragement Consultant for Couples Master Trainer (ECCMT). 与婚姻鼓励咨询导师联合带领过一次18小时的鼓励咨询师认证课程。

4. Submit summary of work to apply for ECCMT. 提交工作总结申请婚姻鼓励导师。

Qualified for:

授权资格

1. Facilitate an 18-hour certified ECC Training (ECCT) with a minimum group of six (4) participants. 带领18小时的婚姻鼓励咨询认证课程, 至少4个学员。

2. Mentor other CECC and CECCMC. 辅导其他婚姻鼓励咨询师和婚姻鼓励导师候选。

3. Continue offering individual sessions and small ECC group (non-certification) sessions. 持续提供婚姻鼓励个案咨询和婚姻鼓励小组 (非认证班) 。

Application Process 申请流程

1

[Fill in application report Form](#)
填写申请报告表

Reply "ECC" to download the application report form
进入『三有成长』公众号, 回复“ECC”获取最新版本申请报告表

Fill in application report Form for the ECCMTC
填写婚姻鼓励导师候选申请报告表

Submit application report form and send the form to: certification@teriedu.com
提交报告申请表，将完整填写好的报告表格中发送至: certification@teriedu.com

2

Applicaton approved

审核通过

Receive approval email and certification of ECCMTC, and the applicant is qualified to assist ECC master in ECC training.

审核通过获得婚姻鼓励导师候选证书及资质，申请人获得作为教学助教与婚姻鼓励咨询导师共同带课的资质。

3

Assist ECC Master in ECC Training

助教婚姻鼓励咨询师认证课程

Assist ECC Master Trainer in the ECC Training.

作为教学助教与婚姻鼓励咨询导师共同带认证课。

Submit application for the ECCMT. Once ECC Trainer Candidate assist the ECC training, please send the training details (ECC master's name, ECC training location and time, participants sign in sheet, applicant's name in English & Chinese), training summary form, send email to: certification@teriedu.com.

提交婚姻鼓励导师申请。婚姻鼓励咨询导师候选完成鼓励咨询师认证班助教任务，填写培训详情（导师名称、助教的认证班日期、时间、地点、学员签到表，申请人中英文姓名）、导师评估表，发送至邮箱certification@teriedu.com。

4

Application Approved

审核通过

Receive approval email and certification of ECCMT 申请人获得婚姻鼓励咨询导师证书及资质（电子版）

Important Notice

关于婚姻鼓励咨询师认证的重要说明

1. Lynn Lott and Tingting (Angela) Zhang are the co-founders of the EC for Couples Training, and they authorized Teriedu.com to be the Exclusive worldwide Certification Management Organization for this training program.

琳·洛特和张婷婷女士是婚姻鼓励咨询师课程体系的课程开发导师，他们授权泰睿教育为本课程的全球唯一认证管理机构。

2. When the ECC Master Trainer host an Encouragement Consultant for Couples Certification Training, RMB350 (USD35) is required for each participant as the certification fee, and it should be paid to Teriedu.com.

婚姻鼓励导师开展婚姻鼓励咨询师认证课程，需提交人民币350元/人（中国以外地区为35美金/人）的认证费至泰睿教育。

3. The certification of ECC, ECCMTC, and ECCMT shall be issued and kept track by Teriedu.com.

所有婚姻鼓励咨询师、婚姻鼓励咨询导师候选、婚姻鼓励咨询导师的证书由泰睿教育统一编码颁发，并登记资料备案。